
Subsemnatul, FLOREA Ionuț, Consilier Județean ales în cadrul Consiliului Județean CLUJ, în
urma rezultatului alegerilor locale din 27 septembrie 2020, în temeiul art. 225 alin (2) din OUG nr.
57/2019 privind Codul administrativ, conform căruia

„Fiecare consilier local, respectiv consilier judeţean, precum şi viceprimarii, respectiv vicepreşedinţii
consiliului judeţean sunt obligaţi să prezinte un raport anual de activitate, care este făcut public prin
grija secretarului general al unităţii/subdiviziunii administrativ-teritoriale”

vă prezint următorul:
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FLOREA Ionuț
Consilier Județean CLUJ
0742-354242 ionut.florea@cj.usr.ro

1. ROLURI ASUMATE
în comisiile de specialitate sau alte comisii constituite la nivelul consiliului

● Membru în Comisia de buget-finanțe
● Membru al comisiei speciale de analiză și verificare a activității întreprinderilor

publice aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj

2. ACTIVITATE ÎN CADRUL ȘEDINȚELOR
de Consiliu Județean sau comisii de specialitate

● Număr ședințe consiliu județean la care am participat/organizate: 20/20
● Număr amendamente propuse/aprobate în ședințele CJC: 7/2
● Număr intervenții avute în plenul consiliului județean: 194
● Număr ședințe comisii de specialitate la care am participat/organizate: 24/24

Interpelări/cerere de informații în cadrul ședințelor:

01.2022 Am luat cuvântul cu privire la compania Pază și Protecție SRL și am atras atenția
că în timp ce compania din subordinea CJ are pierderi an de an, alte instituții controlate
de consiliul județean contractează servicii de paza și protecție de la alte firme prin
atribuire directă.

01.2022 Am luat cuvântul și am atras atenția cu privire la probleme pe care le întâmpină
călătorii care folosesc transportul intrajudețean. În mod specific am nominalizat traseul
Bădeni-Cornești-Cheia-Mihai - Viteazu - Turda. Am solicitat să se facă mai multe
controale pe rute și să se contacteze operatorii în vederea rezolvării problemelor.

01.2022 Am luat cuvântul și am solicitat reparații la podul de pe drumul județean DJ103G,
în zona autostrăzii A3( Tureni).

03.2022 Am solicitat informații cu privire la desfășurarea procesului de selecție a
administratorilor întreprinderilor din subordinea CJ

03.2022 Am atras atenția cu privire la slaba execuție a bugetului pe anul 2021, mai ales în
ceea ce privește proiectele cu fonduri europene.

03.2022 Am propus un amendament cu privire la creșterea perioada de convocare la
ședințe a membrilor comisiei de analiză a întreprinderilor din subordinea CJ, pentru a
avea timp suficient să studiem documentele necesare.

03.2022 Am atras atenția că procesul de selecție a administratorilor din subordinea CJ nu
a fost suficient de transparent și nu am primit suficiente informații cu privire la modul în
care acest proces s-a desfășurat.
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04.2022 Am argumentat împotriva solicitării de creștere a tarifelor de parcare aplicate de
firma GOTo Parking, firma ce administrează parcarea din fața aeroportului Avram Iancu.
În urma luării de cuvânt proiectul a fost retras de pe ordinea de zi.

05.2022 Am atras atenția cu privire la faptul că societatea Univers T merge de mulți ani
pe pierdere din punct de operațional și doar veniturile din contractele de concesiune
încheiate cu Iulius Mall și United Business Center au împiedicat ca această companie să
nu ajungă în situația Clujana. Am solicitat ca votul privind situațiile financiare ale
companiilor din subordine să fie individual. Propunerea mea a fost respinsă și s-au votat
în bloc.

06.2022 Am solicitat amânarea proiectului de hotărâre pentru acordarea unui mandat
special reprezentantului CJ în AGA Compania de Apă Someș SA deoarece nu am primit
toate informațiile necesare cu privire votul ce urma să fie dat în AGA. Solicitarea a fost
respinsă

07.2022 Am solicitat informații cu privire la modul în care au fost stabiliți indicatorii de
performanță pentru administratorii Aeroportului Avram Iancu. Nu am primit
informațiile solicitate în cadrul ședinței.

07.2022 Am solicitat informații cu privire la modul în care au fost stabiliți indicatorii de
performanță pentru administratorii companiei Paza și Protecție SRL. Nu am primit
informațiile solicitate în cadrul ședinței.

10.2022 Am atras din nou atenția asupra faptului că Univers T înregistrează pierderi din
activitatea de bază și ar trebui luate măsuri pentru a remedia acest lucru. S-a agreat în
cadrul plenului să se solicite companiei Univers T un raport trimestrial cu privire la
măsurile luate pentru a face profitabilă activitatea de bază. La data întocmirii acestui
raport de activitate nu am primit vreo informare de la Univers T.

11.2022 Am argumentat necesitatea ca Liceul pentru deficienți de vedere să primească, în
cadrul rectificări de buget supusă votului, suma întreagă solicitată (137.000 LEI) nu doar
5.000 LEI.

11.2022 Am adus în discuție necesitatea sprijinirii comunelor din județ pentru achiziția
de microbuze școlare.

12.2022 Am argumentat împotriva oportunității ca județul să se indatoreze prin
emisiunea unor obligațiuni în cursul anului 2023 și am cerut retragerea proiectului de pe
ordinea de zi. Pentru că proiectul urma să primească totuși vot pozitiv din partea
majorității, am propus 3 amendamente care ar fi păstrat controlul procesului de
îndatorare în cadrul plenului CJ. Amendamentele au fost respinse astfel că tot procesul
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de emitere a obligațiunilor și de stabilire a condițiilor de împrumut vor fi aprobate doar
de președintele Consiliului Județean.

2.1. Proiecte de hotărâri de consiliu

Nu am avut proiecte de hotărâre de consiliu care să fie supuse aprobării plenului.

2.2. Amendamente depuse și aprobate

2.2.1. Amendamente depuse

2022.05 Am solicitat votat separat pe fiecare întreprindere din subordinea CJ cu privire la
aprobarea situațiilor financiare ale acestora. Amendamentul a fost respins.

2022.09 Am propus amendament pentru tarife mai mici în parcarea din fața aeroportului Avram
Iancu, administrată de firma GOTO Parking. Amendamentul a fost respins.

2022.12 La Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile
interne prin emisiune de obligațiuni ale județului Cluj am propus ca în prospectul de emisiune a
obligațiunilor să se introducă/să se individualizeze proiectele care urmează să fie finanțate cu
banii obținuți. Amendamentul a fost respins.

2022.12 La Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile
interne prin emisiune de obligațiuni ale județului Cluj am propus ca normele procedurale și
documentația de atribuire ale serviciilor financiare, de structurare, a emisiunii de obligațiuni ale
județului Cluj, ale serviciilor de intermediere și ale serviciilor de rating să fie aprobate prin
hotărâre de Consiliu Județean. Amendamentul a fost respins.

2022.12 La Proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile
interne prin emisiune de obligațiuni ale județului Cluj am propus ca structura finală a emisiunii,
emisiunilor de obligațiuni, modalitatea de emitere a acestora, valoarea și moneda emisiunii,
volumul și maturitatea emisiunii, și, sau ale fiecărei serii, elementele de detaliu ale structurii și
orice alte caracteristici ale finanțării, să fie aprobate prin hotărâre de Consiliu Județean, în funcție
de mediul economico-financiar și în concordanță cu necesitățile specifice ale județului Cluj.
Amendamentul a fost respins. Neadoptarea acestui amendament a făcut ca acest împrumut să
iasă total de sub controlul Consiliului Județean.

2.2.2. Amendamente aprobate

2022.03 Amendament cu privire la creșterea perioada de convocare la ședințe a
membrilor comisiei de analiză a întreprinderilor din subordinea CJ, pentru a avea timp
suficient să studiem documentele necesare.
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2.3. Diverse

Camembru al comisiei speciale de analiză și verificare a activității întreprinderilor publice
aflate sub autoritatea Consiliului Județean Cluj am participat la mai multe ședințe de
lucru și am vizitate toate aceste companii. Am făcut propuneri de eficientizare a
activității acestor companii, propuneri ce s-au concretizat într-un raport ce a fost
prezentat conducerii Consiliului Județean Cluj și consilierilor județeni. Companiile care
au făcut obiectul raportului sunt: Aeroportul Avram Iancu, Tetarom SA, Centrul Agro
Transilvania Cluj, Univers T, Clujana, Pază și Protecție Cluj, Compania de Apă Someș SA.

Pe parcursul anului 2022 am participat la diverse cursuri de pregătire, dezbateri și
evenimente printre care: curs Administrație Publică, întâlnire antreprenori Cluj-Napoca,
dezbatere sănătate cu Vlad Voiculescu, conferință internațională organizată de
aeroportul Avram Iancu, dezbatere Hoia-Baciu, hackathon organizat de USR Tineret, etc.

La invitația europarlamentarului USR Vlad Gheorghe făcut o vizită de lucru la
Parlamentul European, unde, printre altele, am avut discuții cu privire la integrarea
României în spațiul Schengen.

3. INTERPELĂRI ȘI CERERI DE INFORMAȚII

În timpul anului 2022 am înaintat către aparatul de specialitate mai multe solicitări de informații
cu privire la diverse subiecte de interes pentru cetățeni.

4. AUDIENȚE ȘI ACTIVITATE ÎN TEREN

Pe parcursului anului 2022 am participat la audiențe și vizite în județ: Cluj-Napoca, Florești,
Turda, Câmpia Turzii, Mihai Viteazu, Gherla, Dej, Gherla, Mica, Cojocna, Jucu, etc.

5. APARIȚII ÎN PRESĂ

https://cluj24.ro/consiliul-judetean-cluj-isi-face-comisie-speciala-de-analiza-si-verificare-a
-activitatii-intreprinderilor-publice-111645.html

https://zcj.ro/administratie/cererea-goto-parking-nu-a-avut-succes-cresterea-preturilor-la-
parcarea-aeroportului-cluj-pusa-pe-hold--231880.html

https://www.monitorulcj.ro/administratie/99295-univers-t-lasat-fara-banii-de-la-iulius-mall
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